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PROTOKÓŁ Nr XIV / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 26 listopada 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś – Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawował Radny MARIUSZ  ŁAZARSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z Sesji z dnia 24 września 2007 r. jest wyłożony do wglądu                  
i jeżeli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji.  
Następnie przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami. 
Poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo Burmistrza Ozimka                             
SO.K.0052 – 26/07 w sprawie zmiany projektów uchwał, które stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź 
inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili żadnych propozycji.   
 
Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. nabycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr XIV/102/07, Druk Nr 1a), 
         2. zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr XIV/103/07, Druk Nr 2),  

3. zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr XIV/104/07, Druk Nr 3), 
         4. ujednolicenia pisowni nazw ulic w Gminie Ozimek 
 ( projekt uchwały Nr XIV/105/07, Druk Nr 4),  

5. zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzane 
ścieki 

 ( projekt uchwały Nr XIV/106/07, Druk Nr 5),  
6. opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Ozimek  

 ( projekt uchwały Nr XIV/107/07, Druk Nr 6),  
7. powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego  

 ( projekt uchwały Nr XIV/108/07, Druk Nr 7),  
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8. zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad umarzania wierzytelności 
Gminy Ozimek i jej jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do 
których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja Podatkowa oraz udzielania 
innych ulg w spłacie tych należności, a także wskazania organów do tego 
uprawnionych  

 ( projekt uchwały Nr XIV/109/07, Druk Nr 8),  
9. uchylenia uchwały o zaciągnięciu pożyczki 

 ( projekt uchwały Nr XIV/110/07, Druk Nr 9),  
10. zmiany budżetu gminy na 2007 r.  

 ( projekt uchwały Nr XIV/111/07, Druk Nr 10),  
III.   Ocena realizacji zadań dotyczących budowy kanalizacji w gminie. 
 IV.   Sprawozdanie Burmistrza z działalności kwartalnej 
  V.    Sprawy różne i organizacyjne.  
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  

 

Pkt II.1 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/102/07 w sprawie 
nabycia mienia gminnego. 
 
Komisja Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. oraz Komisja 
Oświaty i Polityki Społecznej pozytywnie  zaopiniowały projekt uchwały (druk nr 1) 
natomiast Komisja Gospodarcza  oraz Komisja Rewizyjna wnioskowały, aby §1 brzmiał: 
,,wyraża się zgodę na nabycie od Huty ,,Małapanew” – Spółki z o.o. w Ozimku za zaległości 
podatkowe w trybie art. 66 §2 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. – Ordynacja Podatkowa        
(Dz. U. z 2005 r. Nr 8 poz. 60 z późn. zm.) prawa własności do działki nr 390/1 km 7                       
o powierzchni 0,0541 ha położonej w Ozimku zabudowanej drogą, częścią budynku portierni 
oraz mostem wiszącym za kwotę nie wyższą niż 70% wyceny wykonanej przez biegłego 
rzeczoznawcę na zlecenie gminy”.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – powiedział, że Burmistrz ustosunkował się do 
tego wniosku w piśmie SO.K.0052 – 26/07, które stanowi załącznik do protokołu                            
i przedstawił nowy projekt uchwały zawarty w druku nr 1a. Następnie zadał pytanie, czy są 
jakieś uwagi do projektu uchwały zawartego w druku nr 1a? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych pytań. 
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Uchwała Nr XIV/102/07 w sprawie nabycia mienia gminnego została przyjęta 
większością głosów – 16 ,,za” przy 3 ,,wstrzymujących się”. 

Pkt II.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr XIV/103/07 w sprawie zbycia mienia gminnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Uchwała Nr XIV/103/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.3 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/104/07 w sprawie 
zbycia mienia gminnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

Uchwała Nr XIV/104/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.4 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/105/07 w sprawie 
ujednolicenia pisowni nazw ulic w Gminie Ozimek. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – powiedział, że na Komisji 
Gospodarczej zwrócił się z prośbą o sprawdzenie, czy w Szczedrzyku nie brakuje jednej ulicy 
– chodzi o ulicę Krótką. 
 
Z-ca Burmistrza Marek Korniak – odpowiedział, że ta ulica nigdy nie została przyjęta 
uchwałą Rady do katalogu ulic w związku z czym należy to uzupełnić i przygotować odrębną 
uchwałę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – podziękował za wyjaśnienie i zwrócił się z 
pytaniem, czy są jeszcze jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
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Uchwała Nr XIV/105/07 w sprawie ujednolicenia pisowni nazw ulic w Gminie Ozimek  
została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.5 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/106/07 w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzane ścieki. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych uwag. 

Uchwała Nr XIV/106/07 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie                      
w wodę i zbiorowe odprowadzane ścieki została przyjęta większością głosów – 14 ,,za” 
przy 4 ,,wstrzymujących się” i 1 głosie ,,przeciw”. 

Pkt II.6 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/107/07 w sprawie 
opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Ozimek. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały zawarty w druku nr 6, 
jednakże przed Sesją Rada otrzymała nową wersję projektu uchwały zawarty w druku nr 6a.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przypomniał treść zawartą w piśmie 
Burmistrza SO.K.0052-26/07, które stanowi załącznik do protokołu. Następnie zadał pytanie, 
czy są jakieś uwagi do projektu uchwały zawartego w druku 6a? 
 
Radny Marek Bagiński – zaproponował, zweryfikowanie tych różnic, aby uniknąć różnych 
interpretacji, tym bardziej, że ten druk 6a nie był omawiany na komisjach. 
 
Radca Prawny Urzędu Paweł Konop – wyjaśnił, że zmiana została wprowadzona do §1 
projektu uchwały i obejmuje punkt 2 i 3 w nowym brzmieniu tegoż projektu. W ustępie 2 
określono, że opłata za drugie dziecko z tej samej rodziny wynosi 50% stawki określonej                
w ustępie 1, czego nie było w pierwotnym projekcie. W punkcie 3 postanowiono, że pobyt 3             
i następnych dzieci z tej samej rodziny, a także dzieci niepełnosprawnych zwolniony jest z tej 
opłaty, czego też nie było w pierwotnym projekcie uchwały. Dodał, że nie było tych zapisów, 
ponieważ Nadzór Wojewody kwestionował te postanowienia jako niezgodne z konstytucją, 
gdyż wszyscy są równi wobec prawa. Zaznaczył, że tak jak Burmistrz napisał w piśmie do 
Rady w miesiącu październiku br. po sporządzeniu pierwotnego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 6 ukazała się w Dzienniku Urzędowym Uchwała Rady Miejskiej                            
w Zdzieszowicach, która takie postanowienia zawierała. Stwierdził, że jest to moment                   
z którego można skorzystać, gdyż do tej pory polityka prorodzinna była kwestionowana przez 
Nadzór .     
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze ma 
jakieś wątpliwości? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych uwag. 
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Uchwała Nr XIV/107/07 w sprawie opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym 
przez Gminę Ozimek została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.7 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/108/07 w sprawie 
powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

Uchwała Nr XIV/108/07 w sprawie powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia 
lustracyjnego została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.8 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/109/07 
zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad umarzania wierzytelności Gminy 
Ozimek i jej jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do których nie 
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja Podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacie 
tych należności, a także wskazania organów do tego uprawnionych.. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Uchwała Nr XIV/109/07 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 
umarzania wierzytelności Gminy Ozimek i jej jednostek organizacyjnych z tytułu 
należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 
Podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacie tych należności, a także wskazania 
organów do tego uprawnionych została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.9 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/110/07 w sprawie 
uchylenia uchwały o zaciągnięciu pożyczki. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś wątpliwości? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Uchwała Nr XIV/110/07 w sprawie uchylenia uchwały o zaciągnięciu pożyczki została 
przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
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Pkt II.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr XIV/111/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

Uchwała Nr XIV/111/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 

Ad. III O C E N A    R E A L I Z A C J I    Z A D A Ń                                  
D O T Y C Z Ą C Y C H     B U D O W Y   K A N A L I Z A C J I   
W    G M I N I E.     

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Ochrony 
Środowiska ... Pana Antoniego Gryc o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc – odczytała stanowisko, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos               
w tym temacie?  
 
Nikt z obecnych na sali nie miał żadnych pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. jako stanowisko Rady                     
– 19 głosów ,,za”. 

 
 
Ad. VI S P R A W O Z D A N I E   B U R M I S T R Z A    Z                                  

D Z I A Ł A L N O Ś C I     K W A R T A L N E J : 
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie z pokazu multimedialnego: 
� na początku listopada nastąpiło podsumowanie wyboru w województwie opolskim 
najlepszych gospodarstw oraz produktów agroturystycznych. Gospodarstwa Państwa Lip 
z Biestrzynnika i Frasek ze Szczedrzyka zostały nagrodzone. Cała uroczystość odbyła się 
w Łosiowie; 

� ANTONIÓW  
� koniec budowy chodnika – inwestycja prowadzona przez Zarząd Wojewódzki Dróg; 

� BANK  SPÓŁDZIELCZY 
� podpisanie umowy na pożyczkę w kwocie 400 000,00 zł. Środki zostały przeznaczone 
na termomodernizację Przedszkola nr 4 w Ozimku i inwestycja ta jest już praktycznie 
zakończona; 
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� CHOBIE 
� zakończenie remontu starej szkoły, jedynie nie można zrobić elewacji na zewnątrz, 
gdyż jest to zabytek; 

� BOISKO  KS 
� zakończono remont; 
� pokazano teren, gdzie planuje się wykonać miejsca parkingowe dla osób 
przyjeżdżających na targ, bądź na mecze – chodzi o przesunięcie płotu na stadionie;  

� DINOPARK 
� podpisano wspólne porozumienie pomiędzy Urzędem Marszałkowskim, 
Uniwersytetem Opolskim, Gminą Ozimek a Stowarzyszeniem Dinopark, które 
zobowiązuje wszystkich do wspólnego działania. Burmistrz uważa, że zrobiono 
bardzo dużo na tym terenie w ciągu tych ostatnich 5 lat;   

� ODNOWA  WSI 
� Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs w różnych kategoriach z odnowy wsi. Jedną            
z kategorii była najpiękniejsza wioska. Z Gminy Ozimek wystartował Antoniów, 
który otrzymał wyróżnienie. Zaznaczył, że mieszkańcy byli bardzo zaangażowani w 
prace. Kolejną kategorią było gospodarstwo agroturystyczne, gdzie wystartowała 
agroturystyka Państwa Marciniak z Grodźca. To gospodarstwo otrzymało II bardzo 
wysoką nagrodę. Stwierdził, że jest to wspaniała wizytówka Gminy Ozimek ; 

 
O godzinie 1605 na Sesję przybyła Radna Grażyna Świercz. 
 
� DZIEŃ EDUKACJI NARODOWEJ 

� przyznano 11 nagród dla dyrektorów; 
� przyznano nagrody dla najlepszych uczniów za dobrą naukę; 
� w Gimnazjum odbył się bardzo ładny koncert z okazji Dnia Edukacji; 
� w Szczedrzyku odbyło się uroczyste przybicie przez Ks. Marcina Ogioldę gwoździa 
do sztandaru szkoły, który jest symbolem Papieża patrona tej szkoły. 

� GMINA FAIR  PLAY  
� Gmina Ozimek jako jedyna z województwa opolskiego otrzymała w Warszawie 
certyfikat. Ponad 150 gmin zostało nagrodzonych; 

� GRODZIEC 
� dofinansowanie budowy chodnika przy ulicy Tartacznej; 
� oddanie boiska przy szkole podstawowej – było uroczyste otwarcie przy udziale 
młodzieży z całej gminy ; 

� daleko posunięte pracy przy świetlicy – są już położone tynki; 
� JEDLICE 

� był pożar w tak zwanej ,,Beatce” z tyłu Jedlic. Są to mieszkania komunalne PGKiM-u. 
Stało się wielkie nieszczęście, PGKiM już przystąpiło do remontu tegoż mieszkania                
i udziela się pomocy poszkodowanej rodzinie; 

� wycięto drzewa w drodze do Jedlic, które stanowiły zagrożenie; 
� w Hucie Szkła Jedlice otwarto 5 nitkę do robienia nietypowych słoi. Huta zatrudnia 
250 ludzi i produkuje dziennie milion słoików. Są prowadzone rozmowy, aby Huta 
produkowała słoiki z Dinozaurami i będzie to stanowić pewnego rodzaju reklamę; 

� KANALIZACJA 
� odbywa się wiele spotkań w sprawie kanalizacji; 
� odbyła się wizyta w Warszawie – nad projektem opolskim czuwa Pani Anna Pekar. 
Projekt został podzielony na 3 części : Turawa – Łubiany,  Kolonowskie – Zawadzkie, 
Ozimek - Dobrodzień ; 



 8 

� do marca 2008 roku należy opracować dokumentację, żeby złożyć wniosek do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska; 

� KRASIEJÓW 
� zrobiono podjazd na boisko; 
� w trakcie robót jest chodnik na ulicy Zamoście; 
� w części zostało ogrodzone boisko sportowe; 

� MELIORACJE 
� w każdej wiosce, gdzie sołtysi wskazali pracownicy poprawiali rowy i obecnie jest 
duża poprawa w odprowadzaniu wody deszczowej; 

� MNICHUS 
� wymieniono dach w budynku byłej szkoły oraz częściowo okna; 

� BIESTRZYNNIK 
� przy świetlicy został zagospodarowany teren, gdzie postawiono wiatę dla 
mieszkańców wioski;.  

� OZIMEK 
� dokonano odwodnienia przy  Powiatowym Zespole Szkół; 
� zostało zmienione centralne w Przedszkolu Nr 4; 
� remont ulicy Cmentarnej; 
� remont chodników przy ulicy 22 Lipca; 

� SCHODNIA 
� remont ulicy Leśnej; 
� został zakończony remont budynku OSP z zewnątrz; 

� SZCZEDRZYK 
� korona dożynkowa ze Szczedrzyka reprezentowała Gminę Ozimek w przeglądzie 
wojewódzkim i otrzymała wyróżnienie; 

� trwa budowa szatni sportowej; 
� trwa wykonanie tablicy informacyjnej w centrum Szczedrzyka. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – podziękował za sprawozdanie i ogłosił 10 
minut przerwy. 
 

PO   PRZERWIE 
 

Ad. V S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach odczytał: 
� pismo Burmistrza Ozimka w sprawie wyboru dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej 
do składu komisji, która przyznaje środki na działalność organizacji pozarządowych – 
pismo stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – zgłosiła kandydaturę Radnego 
Antoniego Mielniczka 
 
Radna Aldona Koczur  - zgłosiła kandydaturę Radnego Marka Bagińskiego 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – zgłosił kandydaturę 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska.. Antoniego Gryc 
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie poszczególnym kandydatkom, czy 
wyrażają zgodę na kandydowanie do komisji? 

 
Radny A. Mielniczek – wyraził zgodę 
 
Radny M. Bagiński – wyraził zgodę 
 
Radny A. Gryc – nie wyraził zgody. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie kandydatur 
do składu komisji, która będzie przyznawać środki na działalność organizacji 
pozarządowych . 

 
Przedstawicielami Rady Miejskiej w Ozimku do składu komisji, która będzie 
przyznawać środki na działalność organizacji pozarządowych zostali wybrani 
większością głosów  – 18 ,,za” przy 2 ,,wstrzymujących się” Radni: 
1. Antoni Mielniczek 
2. Marek Bagiński 
 
� pismo Burmistrza wysłane do Heinsberga w sprawie planowanych ,,Dni Heinsberga w 
Ozimku” – stanowi załącznik do protokołu; 

� pismo z Gminy Otmuchów – stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo Naczelnika II Urzędu Skarbowego w Opolu - stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo Burmistrza Ozimka w sprawie analizy oświadczeń majątkowych za rok 2006     
– stanowi załącznik do protokołu; 

� pismo od Wojewody Opolskiego w sprawie analizy oświadczeń majątkowych                        
-  stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

� pismo Pana Czesława Kiepulskiego, oraz udzielona odpowiedź przez Burmistrza                  
– pisma stanowią załącznik do protokołu; 

Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
 Właściciel sklepu Pan Czesław Kiepulski – powiedział, że zajmuje się tą sprawą od roku 
2002 i cały czas dostaje odpowiedzi negatywne. Stwierdził, że w ostatnim piśmie napisano, że 
działka ta nie jest przeznaczona do sprzedaży, a posiada informacje, że jego znajomi dostali 
pozwolenie na wykup działek przy ulicy Korczaka. Zaznaczył, że byli dzierżawcami gruntu 
tak jak on. Dodał, że może złożyć skargę na działalność Burmistrza, ale nie chce posuwać się 
do takich czynności. Uważa, że odpowiedzi udzielane mu przez Burmistrza nie są na temat                
i bez uzasadnienia. Poprosił, aby w dniu dzisiejszym padła odpowiedź, co dalej w tej sprawie. 
Zaznaczył, że jeśli Rada nie zrobi nic w tej sprawie pójdzie z tym tematem dalej, gdyż ma 
takie prawo jako obywatel. Dodał, że jako przedsiębiorca chce się rozbudować i inwestować, 
a przez takie odpowiedzi zostaję mu to uniemożliwione.  
 
Z- ca Burmistrza Marek Korniak – zwrócił uwagę, że w tym piśmie w ostatnich wierszach 
wskazano informację, że prosi się, aby Pan Kiepulski swoim staraniem wykonał koncepcję 
posadowienia tam kiosku i żeby w tej koncepcji zostały spełnione wszystkie przepisy, które 
obowiązują, a plan jest określony jasno i klarownie. Wtedy będzie można się zastanowić jak 
podejść do tematu, aby Panu wyrazić zgodę na sprzedaż działki. Na chwilę obecną nie ma 
możliwości lokalizacji na tym terenie sklepu. Dodał, iż należy przyjąć do wiadomości, że 
istnieje miejscowy plan i ten kiosk jest w pasie drogowym, a pasa drogowego z reguły się nie 
sprzedaje, gdyż służy on urządzeniom drogowym i towarzyszącym.  
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Właściciel sklepu Pan Cz. Kiepulski -  powiedział, że gdy gmina sprzeda mu tę działkę, to 
zniknie problem kiosku, który zostanie rozebrany i będzie po sprawie. Dodał, że wszystkie 
linie przechodzące przez tę działkę zostaną na jego koszt przesunięte.     
 
Z- ca Burmistrza M. Korniak – po raz kolejny powtórzył, że nie zostanie sprzedany pas 
drogowy.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował Pana Czesława 
Kiepulskiego, że następną czynnością jaka może zrobić, to złożyć skargę na działalność 
Burmistrza i zostanie całość sprawy przekazane radzie Miejskiej, która w formie uchwały 
wypowie się w tym temacie.  
 
Właściciel sklepu Pan Cz. Kiepulski – powiedział, że postara się jutro złożyć takowe pismo.  
 
Członek Zarządu Osiedla Nr 2 Pani Barbara Jendrzej – zgłosiła zastrzeżenie w sprawie 
właściwej organizacji pracy Urzędu Stanu Cywilnego. Miała przyjemność w czwartek przyjść 
po odpis metryki urodzenia i czekała dwie godziny. Zostawiła stosowne podanie i wyszła. 
Zaznaczyła, że Pani była miła i wydała dokument po godzinach pracy. Dodała, że byli 
petenci, który czekali tam  4 godziny. Uważa, że jest tylu stażystów, że można ich skierować 
do pomocy na czas, kiedy są problemy z dowodami. Należy szanować się nawzajem, tym 
bardziej, że płace urzędników są z pieniędzy podatników. Uważa, że jako petent ma prawo 
żądać, aby ją obsłużono sprawnie. Zaznaczyła, że nie ma zastrzeżeń do pracy pracownika, bo 
nie jest fizyczną możliwością, aby jeden pracownik obsłużył tylu petentów. Prosi                             
o usprawnienie pracy Urzędu Stanu Cywilnego. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że w Urzędzie Stanu Cywilnego obowiązuje 
ochrona danych osobowych i nie może tam być żaden stażysta, tylko osoby, które przeszły 
pewną weryfikację. Wyjaśnił, że zdarzyło się tak, że drugi pracownik USC był w Opolu po 
odbiór medali na uroczystość 50 - lecia małżeństwa. Następnie zadał pytanie, ile razy w ciągu 
roku była Pani tak obsłużona? 
 
Członek Zarządu Osiedla Nr 2 Pani Barbara Jendrzej – odpowiedziała, że w tym roku była 3 
razy i za każdym razem była tak obsłużona. Uważa, że należy stworzyć dodatkowy etat. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że odpowiedź na tę interwencję zostanie udzielona 
pisemnie.  
 
Radny Mariusz Łazarski – powiedział, że w ubiegłym tygodniu jako przedstawiciel rady 
rodziców był na spotkaniu w Szkole Nr 1 w Ozimku i został poruszony temat szczepień dzieci 
przeciwko sepsie. Rodzice poprosili go jako radnego, aby temat poruszyć na najbliższej sesji, 
czy Gmina Ozimek przystąpi do akcji szczepień dzieci w szkołach.   
 
Radna Grażyna Świercz – dodała, że temat nie jest nowy, gdyż na początku czerwca bądź 
końcówce maja rozmawiała z Burmistrzem w tej sprawie, ponieważ już wtedy rodzice 
zgłaszali się do niej z tą sprawą.  
  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przypomniał, że zgodnie z regulaminem, radni mają 
możliwość występowania z inicjatywą uchwałodawczą . 
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Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że ta informacja została mu przekazana na 
zawodach strażackich w szkole, gdzie pojawił się na 10 minut. Dodał, że jeśli tak często 
Radna Świercz odwiedza urząd, to może przyjść do jego gabinetu i porozmawiać, bądź też 
napisać pismo, a nie przekazywać coś na schodach.  
 
Radna G. Świercz – odpowiedziała, że to nie było na schodach, tylko za szkołą i nie jest to 
żadne czepianie się, tylko chciała podkreślić, że temat nie jest sprawą nową popierając 
stanowisko Radnego Łazarskiego. Zaznaczyła, że nie rozumie skąd taka agresja Burmistrza            
w stosunku do jej osoby.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że padło jego nazwisko i chciał wyjaśnić w jakich 
okolicznościach był temat sepsy poruszony.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – wyjaśnił, że z wypowiedzi Radnej Świercz można było 
wywnioskować, że była interwencja u Burmistrza, a on nic w tej sprawie nie zrobił, dlatego 
zaproponował Radnej Świercz jak i Radnemu Łazarskiemu, aby wystąpili z inicjatywą i przy 
okazji uchwalania budżetu Rada zajmie się sprawą szczepień.  
 
Radny Joachim Juros – poruszył sprawę ulicy Brzeziny, która jest drogą powiatową nie 
mającą pobocza. Dodał, że droga ta jest dopuszczona do ciężkiego transportu, a jest bardzo 
wąska i uważa, że należy sprawdzić tam bezpieczeństwo.  
Drugą sprawą jaką poruszył, to skrzyżowanie ulicy Brzeziny z ulicą Kolejową oraz parking. 
Zaznaczył, że wyjeżdżając z ulicy Brzeziny, droga jest zupełnie niewidoczna. Jego zdaniem 
ten parking jest położony wbrew przepisom drogowym.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że przede wszystkim jest to droga powiatowa, ale 
mimo to  w przyszłorocznym budżecie gmina uwzględniła projekt tej drogi – jest to bardzo 
duży wydatek. Dodał, że są Radni Powiatu z Ozimka, jeden z nich jest Przewodniczącym 
Komisji Gospodarczej odpowiadającej za inwestycje. Zaznaczył, że patrząc na budżet gminy, 
gdyby nie wspierano powiatu w inwestycjach, to praktycznie inwestycje powiatowe nie 
byłyby realizowane.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze 
chciałby zabrać głos.  
 
Nikt z obecnych nie chciał więcej zabierać głosu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie 
poprzez głosowanie  protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2007 r.  
  
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2007 r.                     
– 20 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XIV Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 
15 
do godziny  18

20
 

 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  


